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Pan Grzegorz Kubik
Radny Rady Miejskiej Karpacza

Odpowiadając na Pana zapytanie z dnia 14.02.2022 r. informuję,  że opisany przez
Pana „stan faktyczny” nie jest w rzeczywistości stanem faktycznym. 

Informuję  również,  że  zadaniem  Referatu  IGN  nie  jest  wydawanie  postanowień
o nałożeniu  kary  w  związku  z decyzjami  nakazującymi  przywrócenie  poprzedniego
sposobu zagospodarowania nieruchomości.

Burmistrz Karpacza
/-/ Radosław Jęcek

Do  wiadomości:
1. Biuro Rady Miejskiej Karpacza
2. Sekretarz Gminy Karpacz
3. IGN a/a


